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Bestyrelsesmøde i SAS 
16. januar 2024 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler   
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Is i havnen -  
• Møde med Flid 8/2 
• Kursus Danske Tursejlere 20-21 januar 
• Møder med DS 22+23 januar. Claus og Knud Erik deltager. 
• Højvande 22/12 
• Fjernvarmeorientering 

3. Økonomi 
Knud Erik gennemgik det næsten færdige regnskab for 2023. Regnskabet ser ganske 
fornuftigt ud. 
Budget 2025 drøftet og sendes til endelig godkendelse hos bestyrelsen. 
Politik for afskrivninger er opdateret. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 
Forsikringer af joller gennemgås af Anders. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Der er brugt strøm på niveau med 2021, hvilket er lidt over 2020 og 2022. Det er 
acceptabelt. Strøm til spunsprojekt er inkluderet, hvilket vi har fået refunderet. 
Vandforbrug er på niveau med 2022 – acceptabelt. Der har været et lille brug i januar, 
som er udbedret af Torsdagsholdet. 
 
Alle udleverede elmålere SKAL aflæses, så forbruget kan følges. Måler nummer 15 og 
16 mangler og skal eftersøges blandt medlemmer. Alle er udleveret.  
Fremover skal målerne aflæses og afleveres efter vintersæsonen, og kan så udleveres 
igen i efteråret. 
Henrik kontakter medlemmer med målere. 
Ansvarlig: Henrik 
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Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bestyrelsen besigtiger estakaderne for jern der stikker ud. Inden vi sætter andre til 

at skære ned. – fortsat åben 
• Søstjernen – vi har behov for at finde en ny model for tilsyn / krabbeopfyldning. 

Det laves opslag på hjemmesiden og vi (Jesper) hører et medlem om mulig 
interesse. 

• Rotter ved klubhus og bro 3. David har kontakte kommunens rottemand. De har 
gennemgået flere steder. Det bør vurderes om grundejeren (Slagelse Kommune) 
skal orienteres for drøftelse af, om der kan gøres. 

Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Solcelleprojekt. Aktuelt, men udsat på sidste møde. 
• Bænk på bro. Afventer Svend og drøftelse med torsdagshold. David taler med 

Bjarne. 
• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. 
• Harboe kran – brems og yderste skinne er rep – brems er ikke checket fordi den 

ikke har været anvendt i kraftig blæst. 
• Mastekran undersøges. Ulrik har fået et tilbud og afventer 2 mere. 

5. Hovmester 
Henrik – der er lukket pt 

6. Broudvalg 
Jesper – Udvalget gennemgår med Svend Ditlevsen inden længe. Pladser fordeles pt, 
og vi har fortsat nogle små/smalle pladser som er lidt udfordrende at finde 
medlemmer med de behov. Der ses på om der skal ske lidt justering af pladsbredder. 
Jesper laver et opslag som i 2023. Det virkede dengang. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus – arbejde med Harboe Cup udvalg – drøftelse af møde 10/1-2024. 

8. Juniorer 
Anders 
Der er lidt vinterpause p.g.a. stift vand. (og det samme gælder OK joller) 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Der er modtaget en god mail med beskrivelse af aktiviteter for 2024. 4 skippere, og 
der forventes sejlere/elever nok til alle 4 både. 
Mail rundsendes til bestyrelsen. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Første klubaften er 17/1 og så følger mange aktiviteter som er planlagt. Vi har et 
spændende program foran os. 

11. Eventuelt 
Køreplan til GF sendes til bestyrelsen. 
Der oprettes mail til broudvalget/brokaptajnen. (sasbro@sejlsas.dk) 

12. Næste møde 
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5. februar kl. 18.00 i multirummet. 
13. marts kl. 18.00 i multirummet 
(GF 21. marts kl. 19.00 i Det Røde Pakhus) 
 


